



中华人民共和国
PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA
医疗器械产品出口销售证明
CERTIFICATE FOR EXPORTATION OF MEDICAL
PRODUCTS

证书编号：苏盐药监械出 20202149 号

Certificate NO.: SYYJXC20202149

产品名称：见附件；

Product(s): See Attachment

规格型号：见附件；

Model: See Attachment;

产品注册或备案凭证号：见附件；

Registration certificate(s): See Attachment;

生产企业：江苏贝诺医疗器械有限公司

Manufacturer: Jiangsu Benoy Lab Instrument Co., Ltd

生产企业住所：建湖县上冈产业园纬二路 16 号

Address of manufacturer: No.16, Wei'er Road, Shanggang Industrial Zone, Jianhu District, Yancheng, Jiangsu, CHINA

生产许可或备案凭证号：苏盐食药监械生产备 20200062 号

Manufacturing License(s): NO.SYSYJXSCB20200062

兹证明上述产品已准许在中国生产和销售。

This is to certify that the above products have been registered to be manufactured and sold in China.

证明有效日期至：2022 年 11 月 20 日

This certification valid until: 2022-11-20

备注：/

Remark: /

江苏省药品监督管理局

2020 年 11 月 20 日



附件:

证书编号: 苏盐药监械出 20202149 号

Certificate NO.: SYJXC20202149

| 序号 NO | 产品名称 (中文) Product(s) (chinese) | 产品名称 (英文) Product(s) | 规格型号 (中文) Specification/model (c hinese) | 规格型号 (英文) Specification/mode | 产品注册证 或备案凭证 号(中文) Registration certificate(s) | 产品注册证 或备案凭证 号(英文) Registration certificate(s) |
|----------|---|----------------------------|---|--|---|---|
| 1 | 一次性使用采 样器 | Disposable Plastic Swab | 型号: 一次性使用采样器 按拭子头材质不同分为: 植绒、人造丝、聚酯和脱 脂棉, 分别用: ZR、RY、PL 和 CT 表 示。同时如需要采样器可 以根据采样部位不同分为 咽喉、口腔和鼻腔, 分别 用: YH、KQ 和 BQ 表 示。采样器长度统一为: 150mm(+/-10mm)。规格 100 个/袋 | Model: disposable plastic swab is divided into flocked, rayon, polyester and degrease cotton according to the swab head material. They can be indicated by ZR, RY, PL and CT. It can be divided into throat, mouth and nasal according to the different sampling parts, which are expressed by YH, KQ and BQ. The length of sampler is unified as: 150 mm (+ / - 10 mm). Specification: 100 pcs / bag | 苏盐械备 20200106 号 | NO.SYXB202 00106 |